
Ivan Kralj, Arex

»Nikoli si nisem želel popularnosti. Želel sem ostati anonimen, ne želim izstopati. In seveda se je prej ko 
slej zgodilo, da sem bil nekje in je tekla debata - tudi o Arexu - in tedaj je k meni pristopil nek gospod in me 
vprašal: »Gospod, bi želeli osebno spoznati Ivana Kralja? Jaz ga poznam in vam ga lahko predstavnim.« 
Skratka, sem poznan, vendar večina ne ve, kako izgledam. Meni se ne bi nikoli zgodilo, če bi stal zraven 
papeža ali Putina, da bi kdo vprašal: »Kdo pa je tisti zraven Ivana?« 


